
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag 12.10.21 

17.00 – 20.10 inkl. forplejning 

 

Deltagere: 

Signe, Nina, Michael, Thomas, Susanne, Jacob, Mia, Marie, Rasmus, Kasper, 

Ebbe 

Forberedelse: 

 

Skim årshjulet 

  

Mødeleder: 

Rasmus 

Referent:  

Marie  

17.00 – 17.10 Nyt fra eleverne (O 10 min) 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 
Eleverne klager over larm i kantinen. 5. årgang 
ønsker at få lov at spise i klassen. 
Ønske om flere bord/bænke-sæt ude. 
Vandpost i blok B savnes. 
Skraldespand mangler ved gangbroen mod 
hallen, sådan en ønskes. 
 
Vi drøftede larmen i kantinen, hvor 3.-5. årgang 
spiser. Der er ønske om akustikdæmpende 
møbler, men det vil koste over 350.000 kr., og 
det er der ikke penge til. Måske kunne der være 
råd til andre dæmpende ændringer, fx billeder 
der er støjdæmpende. 
Børn i kø opfører sig dårligt og larmer ufattelig 
meget. Der skal en kulturændring til. 
Der er planer om, at nogle stykker fra 9. 
kommer og hjælper med at ekspedere og får et 
gratis måltid for det. 
Thomas arbejder videre med eleverne om de 
nævnte problemstillinger. Thomas deltager på 
næste elevrådsmøde. 
  

v/Signe og Nina 



 

 

17.10 – 17.20 Nyt fra personalegruppen (O 10 min) 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
  
Der er gang i Bjørneby. God stemning og børn 
allevegne. 
Motionsdag på fredag. 
Personalegruppen mødes d. 4. nov. om 
professionelle læringsfællesskaber 
FO-personalet har været på teambuilding. 
40 børn er tilmeldt i efterårsferien mandag og 
tirsdag, 20 de sidste dage af ferien. Der er 
kommet mange flere til- og frameldinger nu, 
hvor forældrene har kunnet melde ferie via Aula 
i stedet for Min Institution. 
Der er slået en stilling op som LKT-lærer 
(læring, kontakt og trivsel). Det er en nyoprettet 
stilling. 
Der er mulighed for at ansætte en på deltid til at 
være i FO’en (blok A) nogle timer hver 
eftermiddag (15-20 timer om ugen). Stillingen er 
ikke slået op, men FO’en kigger efter en. Det er 
en tidsbegrænset stilling. 

v/Susanne 

17.20 – 17.50 
PAUSE 

Økonomigennemgang (O 30 min) 

Thomas laver en økonomigennemgang og intro 
til det nye OPUS økonomistyringssystem. 
  
Thomas gennemgik økonomien og det nye 
økonomisystem. 

v/Thomas 

17.55 – 18.40 Rundvisning på skolen (D 45 min) 

Skolen fremvises for SKB. 
 

v/Thomas, Michael 

18.40 – 19.00 
PAUSE 

Årshjul (D 20 min) 

Der drøftes indholdet af årshjulet. 
 
Vi drøftede årshjulet og vedtog, at vi bruger det 
som styringsredskab for planlægning af 
møderne. 

v/Thomas, Pernille 

19.05 – 19.15  Visionsprocessen (O 10 min) 

Der laves en kort status på visionsprocessen. 
 
Der har været holdt møde med fremtidsforsker. 
Der bliver et arrangement d. 24. november. Her 
inviteres 60 til at deltage: nogle fra personalet, 
det store elevråd, nogle trivselsforældre, 
ledelsen. Invitation følger. 

v/Thomas 



 

 

19.15 – 19.25 PC’ere i udskolingen (O 10 min) 

Der laves en kort opsamling på sidste mødes 
PC-punkt og en kort status. 
 
Rasmus Kamper er i gang med at indhente 
tilbud på, hvad pc’ere vil koste i udskolingen. 
Når tal er indhentet, tages der beslutning om, 
hvad der skal ske. 
Vi går i retning af en pc-løsning, men 
hastigheden af udrulningen er ikke kendt, og det 
er heller ikke klarlagt præcis, hvordan 
processen bliver. 
Beslutningen om pc’er er overvejende støttet af 
elever og forældre. I lærergruppen er 1/3 for 
beslutningen. 
Rettelse: Fra sidste referat: ”Der er overvejende 
opbakning til en pc i udskolingen blandt elever 
og lærere …” Der skulle stå ”elever og 
forældre”. 
 

v/Thomas 

19.25 – 19.35 Forældreforum opsamling (O 10 min) 

Kort evaluering af forældreforum. 
 
Forældreforum blev afholdt 7. oktober. Det var 
en stor succes, og der var forældre, der mente, 
at vi skulle mødes oftere og gerne i tre timer. Vi 
holder dog fast i, at der først holdes 
forældreforum i det nye år, da der i november 
inviteres til visionsdrøftelse, og i januar er der 
nytårsdialog. 

v/ Marie, Mia, 
Søren, Thomas, 

Pernille 

19.35 – 19.45 Nytårsdialog (B 10 min) 
 
Der skal nedsættes en gruppe, som arbejder 
med at planlægge nytårsdialog. 
 
Styregruppen består af Thomas, Pernille, 
Rasmus, Henrik og Marie. Thomas indkalder til 
møde. 

v/Pernille, Rasmus 

19.45 – 19.55 Forældrehenvendelse (D 10 min) 
 
Forældrehenvendelse ang. større inddragelse af 
lokalområdet. 
 
Bestyrelsen har fået en forældrehenvendelse 
med et ønske om, at Bjørnehøjskolen får mere 
fokus på at undervise i det fri og komme mere 
ud af klasselokalerne. Bestyrelsen bakker op 
om denne ide, og den tænkes ind i 
visionsprocessen. Der var en opfordring fra 
bestyrelsen om, at lærerne spørger forældre, 

v/ Pernille 



 

 

om de vil tage med på tur, hvis der er et 
turønske, men mangel på ressourcer. Thomas 
svarer personligt på henvendelsen fra 
forælderen. 

19.55 – 20.10 Eventuelt 
 
Princip om modtagelse af nye elever skal på 
dagsorden til næste møde. 
 
Tomgangskørsel på p-pladsen er et problem, 
når børn bliver hentet. Det vil vi meget kraftigt 
opfordre til stopper. Vi drøftede, hvad vi kunne 
gøre for, at den praksis stopper. Ledelsen 
skriver ud og beder høfligt om ophør. 
 
Der skal følges op på, om de gamle klassesæt 
med pc’ere stadig er funktionelle. Thomas 
undersøger. 
 
Der har været problemer med, at der er løsnet 
møtrikker på hjul, så nogle har cyklet hjem på 
cykler, hvor der har været risiko for styrt. Det 
har været taget op af lærerne i de fleste klasser. 
Det bliver også vendt i elevrådet. 

v/Pernille 

Møderække skoleår 2021/2022: 

Alle møder er fra 17-20 medmindre andet aftales og der bliver serveret lidt mad. 

Mandag 20.09.21 

Tirsdag  12.10.21 

Onsdag 27.10.21 – Ekstra møde med BIF fra 17-18.30 – forbundene kar, fremtiden for 

skoleområdet, hvilke ambitioner har i på skoleområdet, hvilke visioner har de for 

folkeskolen i Gribskov 

Onsdag 17.11.21 

Torsdag 09.12.21 

Mandag 10.01.22 

Tirsdag 22.02.22 

Onsdag 16.03.22 

Torsdag 21.04.22 

Mandag 23.05.22 

Tirsdag 21.06.22 

 

 

Punkter til næste dagsorden 

Årshjul: Princip om modtagelse af nye elever, nytårsdialog, evt. klassedeling og hvad vi videre gør 

 


